



如何成為籌款大使 How to be a Fundraiser

(以下截圖只供參考·文字及圖片以實際版本為準)
(The screenshots on this guideline serve as reference only)

1. 登入後，按「成為籌款大使」
After login, press “Be a fundraiser”

09/01/2022 - 22/01/2022
公益金線上百萬行-個人組別
2人已報名參加

距離活動結束還有
74 : 02 : 18 : 10
天 時 分 秒

參加這活動

直接捐款
直接捐款支持，請按以下連結

立即捐款支持

成為籌款大使，協助此活動籌募捐款。
成為籌款大使

活動簡介

百萬行是公益金歷史最悠久的籌款項目，一直深受市民大眾歡迎。因應新冠疫情及限聚措施，公益金於2020/2021年度首次推出線上百萬行，並籌得逾港幣530萬元。今年度公益金再次舉行線上百萬行，鼓勵各界人士在抗疫時亦不忘注意保持身心健康。參加者可透過自設步行路線或步行方式，於指定時間內完成目標10,000步，與同事、家人及朋友一同參與，同時為公益金資助之「家庭及兒童福利服務」籌款。

今年，公益金為鼓勵大眾實踐低碳生活，減少碳排放，特別於線上百萬行活動期間推出綠線無窮任務賽，活動詳情請按此

09/01/2022 - 22/01/2022
The Community Chest Virtual Walk for Millions - Individual
2 Participants

Activity end date
74 : 02 : 18 : 04
Day Hour Minute Sec

Join this activity

Donate Now
Donate directly to support this campaign. Please click the link shown below

Donate Now

Be a fundraiser and raise fund for this campaign.
Be a fundraiser

Introduction

Walk for Millions is the most long-standing fund-raising campaign of the Chest and is well-received by the public. In view of the COVID-19 and the implementation of social distancing measures, the Chest had launched its first ever virtual walk in 2020/2021 and had raised over \$5.3 million successfully. The Community Chest Walk for Millions 2021/2022 will continue to take a virtual format to encourage people to maintain their physical and mental health, at the same time, to raise funds for the Chest to support “Family and Child Welfare Services” from 9 – 23 January 2022. Each participant aims to achieve 10,000 steps at any place, time and format during the event period. Join us now with your colleagues, families and friends.

In order to promote low carbon living and reduce carbon emission, the Chest will launch a Green Challenge (綠線無窮任務賽) during the event period. Please click here for more details.

2. 編輯籌款專頁的內容和籌款目標，然後按「提交」

Edit the information and target amount of the fundraising page. Then press "Submit"

The screenshot shows the Chinese interface for editing a fundraising page. At the top, it features the logos for The Community Chest and Bank of China (Hong Kong), along with the text "由中銀香港全力支持 Fully supported by Bank of China (Hong Kong)". The main banner reads "公益金線上 百萬行" (The Community Chest Virtual Walk for Millions) with the dates "2022/1/9-23". Below the banner, the category "個人組別 Individual" is selected. The "我的籌款大使專頁" (My Fundraising Page) section includes an "上傳頭像" (Upload Avatar) area and two text boxes for "籌款目標金額*" (Fundraising target amount*) set to HK\$ 1000, and "中文簡短介紹(少於100字)*" (Short introduction in Chinese) and "英文簡短介紹(少於100字)*" (Short introduction in English) both containing "支持香港公益金" (Support to The Community Chest). On the right, the event dates are "09/01/2022 - 22/01/2022", the title is "公益金線上百萬行-個人組別", and it shows "2 人已報名參加" (2 people registered). A countdown timer displays "74 : 02 : 14 : 23" (74 days, 02 hours, 14 minutes, 23 seconds). A "參加這活動" (Join this activity) button is present. A red bracket highlights the editing fields.

The screenshot shows the English interface for editing the same fundraising page. The layout is identical to the Chinese version, with the main banner and category "個人組別 Individual" remaining the same. The "My fundraising page" section includes an "Upload avatar" area and two text boxes for "Fundraising target amount*" set to HK\$ 1000, and "Short introduction in chinese (less than 100 words)*" and "Short introduction in english (less than 100 words)*" both containing "Support to The Community Chest". On the right, the event dates are "09/01/2022 - 22/01/2022", the title is "The Community Chest Virtual Walk for Millions - Individual", and it shows "2 Participants". A countdown timer displays "74 : 02 : 14 : 17" (74 days, 02 hours, 14 minutes, 17 seconds). A "Join this activity" button is present. A red bracket highlights the editing fields.

3. 建立籌款專頁後，參加者可於各社交平台分享籌款網頁給親友募捐

After launching the page, participant can share his/her fundraising page through social media to solicit sponsorship from friends and relatives.

香港公益金 THE COMMUNITY CHEST 中國銀行(香港) BANK OF CHINA (HONG KONG)

由中銀香港全力支持 Fully supported by Bank of China (Hong Kong)

公益金線上 百萬行

THE COMMUNITY CHEST VIRTUAL WALK FOR MILLIONS 2022/1/9 - 23

個人組別 Individual

為此項目籌款的原因

我希望可以為公益金線上百萬行籌得港幣\$500。

香港公益金一直致力為本地社會福利會員機構籌募善款，肩負起為有需要的人士謀求福祉的重任。是次活動所籌得的善款，將100%撥作公益金資助之「家庭及兒童福利服務」，並不扣除任何行政開支。

活動簡介

百萬行是公益金歷史最悠久的籌款項目，一直深受市民大眾歡迎。因應新冠疫情及限聚措施，公益金於2020/2021年度首次推出線上百萬行，並籌得逾港幣530萬元。今年度公益金再次舉行線上百萬行，鼓勵各界人士在抗疫時亦不忘注意保持身心健康。參加者可透過自設步行路線或步行方式，於指定時間內完成目標10,000步，與同事、家人及朋友一同參與，同時為公益金資助之「家庭及兒童福利服務」籌款。

[了解活動詳情](#)

籌募目標

0 捐款者	73 天 剩餘時間	0.00% 已集資
-------	-----------	-----------

HK\$0 已獲捐款

籌募目標 HK\$500

[支持籌款大使](#)

支持者

is raising fund for The Community Chest

Fundraiser

I target to raise HK\$500 for the Community Chest Virtual Walk for Millions

Share this fundraising page

[f](#) [wa](#) [wh](#) [in](#) [tw](#) [me](#)

[Edit my fundraiser page](#)

Target

0 Donors	73 Day Time remaining	0.00% Goal
----------	-----------------------	------------

HK\$0 Money raised

Target HK\$500

[Support fundraiser](#)

Backers

[Learn more about the event](#)